
Defi nitieve plannen Zandcluster 
Kaulille goedgekeurd
Op de gemeenteraad van mei keurden alle partijen de defi nitieve ruimtelijke 
plannen goed voor Zandcluster Kaulille. De plannen werden ook positief 
onthaald bij Natuurpunt en de Limburgse Milieukoepel. 

Beste Bocholtenaar

Nu de coronacijfers de goede richting uitgaan 
en meer en meer mensen gevaccineerd zijn, 
kunnen de deuren naar ons ‘oude’ leven 
wat verder worden opengezet. Er kan weer 
wat meer ‘Leven in de Brouwerij’ komen: dit 
Bocholter initiatief om inwoners en lokale 
handelaars een duwtje in de rug te geven, 
biedt ongetwijfeld activiteiten die ook jou 
zullen aanspreken. Hou daarom de kalender 
in de gaten en we zullen elkaar daar vast wel 
ontmoeten. 

Dan kunnen we opnieuw van gedachten 
wisselen over grote en vooral ook kleine 
dossiers, die belangrijk zijn voor Bocholt en 
haar inwoners. 

Dat de toenemende Europese, federale en 
Vlaamse wetgeving het ons niet eenvoudig 
maken en de handen niet vrij laten, bewijzen 
delicate onderwerpen zoals de Limburgse 
wolven en everzwijnen, de stikstofproblema-
tiek in de landbouw en de alsmaar strengere 
milieureglementeringen. Iedereen wordt er 
vroeg of laat mee geconfronteerd en we 
ervaren dat niet altijd als positief. Daarom 
is het belangrijk erover te communiceren en 
samen naar oplossingen te blijven zoeken, 
waarbij we er de ene keer voordeel uit halen 
en de andere keer wat meer water in onze 
wijn moeten doen.

Met de vakantie die begonnen is, hebben we 
echter het perfecte excuus om alles even los 
te laten en volop van elkaar en van het leven 
te genieten. Hou in binnen- en buitenland nog 
even rekening met de coronamaatregelen, 
zodat je geen vervelende 
souvenirs overhoudt aan 
de mooiste tijd van het 
jaar.

Erik Derkoningen, 
voorzitter N-VA Bocholt

Schepen Bert Schelmans: ‘Na de 
voorlopige vaststelling van de plannen 
in november 2020 zijn er door alle be-
trokkenen verregaande inspanningen 
geleverd om te evolueren van een zoge-
naamd ‘ingeperkt alternatief ’ naar een 
‘consensusmodel’. Daarin houdt men 
maximaal rekening met de bezwaar-
schriften, de bezorgdheden van alle 
betrokkenen en met de adviezen van 
de GECORO (GEmeentelijke COm-
missie voor Ruimtelijke Ordening).’ 

Troef voor iedereen
N-VA Bocholt wil uitdrukkelijk 
iedereen bedanken voor deze 
inspanningen om van dit dossier 
een totaalproject te maken waarin 
voor inwoners, bedrijven en toerisme 
tal van troeven liggen. ‘Door min-
der ontginning en het onmiddellijke 
ontdiepen van ‘Achterste Hostie’ tot 
moeras, sparen we niet alleen extra 
waardevolle natuur, maar kunnen we 
ook nog meer CO2 capteren.  We zijn 
dan ook tevreden dat dit consensus-
model ter goedkeuring kan worden 
voorgelegd aan de provincie’, zegt 
raadslid Geertje Das. 

De plannen concreet
•  Het totale ontginningsgebied wordt 

met 54,3 hectare verminderd en 
krijgt meteen een natuurbestemming 
van 47,4 hectare.

•  Geen ontginning in ‘Riet-Bosschellen 
Heide’ en onmiddellijke herbestem-
ming landbouw.

•  ‘Achterste Hostie’ wordt bij begin van 
de ontginning ontdiept tot moeras.

•  Ontginning in de KMO-zone wordt 
gehalveerd: 

  Lelievijver & waardevol bos 
blijven behouden.
  Mobiliteitsoverlast wordt 
gehalveerd.

•  Raekerheide wordt voor 30 hectare 
onmiddellijk herbestemd als natuur 
& wordt na ontginning volledig 
heropgevuld en beplant met 
waardevolle natuur.

•  De overdruk op de PRB-site 
verdwijnt, uitgezonderd reservatie-
zone aan het kanaal.

•  Garantie herbestemmingen via 
beheer door Natuurpunt en de 
Limburgse Milieukoepel.

•  Opvolgingscommissie vanaf ontgin-
ning tot eindbestemmingen.

Schepen Bert Schelmans & raadslid Geertje Das aan de rand van Lelievijver
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Aanpassing omgeving gemeentehuis wordt concreet
In ons vorige blad schreven we al over de voortgang in het dossier rond de aanpassing van de omgeving aan het gemeentehuis. 
Recent beslisten we nog om de toegang voor mensen met een beperking te wijzigen: door de richting van de rolstoelhelling te 
verleggen, wordt een goed toegankelijke en minder steile helling met tussenstopplaatsen  mogelijk. Ook werd in het bestuur 
overeengekomen om achter het gemeentehuis een 50-tal parkeerplaatsen aan te leggen. 

In een volgende stap zullen we een aannemer aanstellen.  
Die procedure zou tegen het einde van het jaar afgerond  
moeten zijn, waardoor de werken na de winter van 2021 van  
start kunnen gaan. Het Cornelius a Lapideplein is voorlopig  
ingericht om die tussenperiode te overbruggen en de overlast 
voor de  omwonenden tot een minimum te beperken. 

Voorlopige aanleg Cornelius a Lapideplein 

Volle vaart vooruit in Bocholt
  De gemeenteraad keurde in mei de eerste administratieve stappen goed voor de aanleg van fietspaden & riolering aan de 
Steenweg op Kleine-Brogel (N747). Het gaat hier om het gedeelte vanaf kruispunt Zavelstraat – grens Kleine-Brogel.

  De gemeenteraad keurde onlangs een renteloze lening goed voor de aanleg van vier padelterreinen op de site aan de 
Damburg, zodat deze erg populaire sport straks ook in onze gemeente kan worden beoefend.

  Dankzij een subsidie van de federale regering zal het gemeentebestuur gereviseerde laptops aankopen om jongeren en 
studenten in een kwetsbare situatie te ondersteunen. Via ruim verdeelde flyers en via sociale media maken we de 
voorwaarden om in aanmerking te komen bekend, zodat kwetsbare jongeren zich hiervoor kunnen inschrijven en de 
laptops bij de juiste personen terechtkomen. 

  De verwarming van Parochiehuis vzw wordt vanaf nu volledig aangesloten op het warmtenetwerk van coöperatie 
Landschapsenergie CVBA. Door het parochiehuis niet meer te verwarmen op aardgas, dringen we de CO2-uitstoot terug 
met 50 tot 70 procent.  Wijlen schepen Leo Cardinaels (N-VA) was een grote voortrekker van dat initiatief.

  Onze gemeente zorgde voor betere veiligheid van de zwakke weggebruiker door de aanleg van diverse fietsstraten. Auto’s 
zijn er toegestaan, maar het autogebruik wordt beperkt door het karakter en de inrichting van de fietsstraat. 

  Op de gemeenteraad van juni werd de verkoop van gemeentelijke gronden aan vakantiepark N.V. Goolderheide goedge-
keurd opdat deze mooie onderneming alles in het werk kan zetten om zowel een openlucht als een overdekt zwembad 
aan te leggen. Op die manier steunen we goed ondernemerschap en maken we het voor onze inwoners en toeristen 
mogelijk om het hele jaar door gebruik te maken van een plaatselijke zwemgelegenheid.

“Hoe herken je een fietsstraat en welke zijn de verkeersregels opdat een 
fietsstraat ook echt veiliger is?

•  Een fietsstraat wordt aangeduid met een verkeersbord (zie foto).

•  Je mag er met de auto of andere motorvoertuigen inrijden, maar niet sneller 

dan 30 km/u.

•  Je mag er met de auto of andere motorvoertuigen  nooit fietsers inhalen.”

Raadslid Ann Vande Weyer

bocholt@n-va.be
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Met ‘DE KROON ZOMERT’ zijn er van 30/06 tot 1/09 tal van 
cultuurvoorstellingen.

Op 31/07 en 1/08 vindt er een belevingsweekend plaats met het horeca-event ‘Sezoens live’ & de belevingsloop ‘Sezoens trail’.

Uniek relanceplan voor Bocholt: ‘Leven in de brouwerij’
De gemeente Bocholt heeft  in samenwerking met Unizo en brouwerij Martens een uniek post-corona relanceplan opgezet. 
Via het project ‘Leven in de brouwerij’ proberen we de bevolking een hart onder de riem steken en extra aandacht te 
schenken aan onze lokale ondernemers. 

Sinds begin juni loopt de kraslotenactie bij onze 
Bocholter handelaars, waarin we oproepen om massaal 
lokaal te kopen. 

(Foto genomen na versoepelingen)

www.n-va.be/bocholt
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Dit huis-aan-huisblad is informatief 
drukwerk en wordt niet beschouwd 

als reclamedrukwerk.

“Bossen nodigen 
uit tot bewegen, 

verlagen stress en 
maken mensen 

gelukkiger.”
Zuhal Demir

Al meer dan 1 miljoen nieuwe 
bomen dankzij Zuhal Demir
Bossen verbinden mensen en zijn goed voor de gezondheid. Sinds Zuhal Demir minister werd in 2019, zijn 

er in Vlaanderen al meer dan 1 miljoen nieuwe bomen geplant. Dat is op anderhalf jaar meer dan de hele 
vorige regeerperiode en goed voor 333 nieuwe bossen in heel Vlaanderen.

Maar Vlaanderen is er nog lang niet. Zuhal Demir wil het tempo nog fors opdrijven. Tegen 2023 moet 
Vlaanderen op kruissnelheid zitten. Tegen 2024 wil ze 4.000 hectare nieuw bos in Vlaanderen.
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Al 30 
nieuwe bossen 

in Limburg.

Wilt u ook uw 
boompje bijdragen? 

Dat kan. 
Surf naar plantjeeigenbos.be.
Daar komt u te weten hoe u 

kan helpen om Vlaanderen te 
bebossen.


